

# Referat



## Referat fra hovedstyremøte

Møte innkalt av: Øyvind Moe  
Dato og klokkeslett: 26. august 2015, 19:00  
Sted: Glassverkveien 7a, 1363 Høvik (hjemme hos Øyvind)  
Til stede: Ole Herman Fjelltun, Alexander Popov, Morten Svendsen, Stig Harald Hovind og Øyvind Moe

Punkt	Tema
1	<b>Referat</b> Referatet fra to tidligere hovedstyremøter, 3. og 17. juni 2015 ble begge godkjent uten innvendinger.
2	<b>Fast punkt: Økonomi</b> Likviditeten er god. Det ble besluttet å godkjenne kostnader for datadrift hos NorSoft AS for kr 1.000 pr måned + mva regnet fra 1. januar 2015 for å dekke web-tjener, regnskaps-tjener, booking og flarm-tjener. Øyvind ønsket å gå gjennom alle våre produkter og tariffer for å samstemme disse på tvers av gruppene og finne et riktig nivå sammenlignet med andre klubber og flyplasser. Øyvind legger fram dette til neste hovedstyremøte.
3	<b>Fast punkt: Operasjoner mikroflygruppa</b> God aktivitet. Ny teknisk leder. Trenger med instruktørkapasitet. Flarmen i LN-YDM er ikke operativ ennå. LN-YDM går mye, men har også mer kapasitet. Ønsker å se på et HC-utrustet mikrofly etterhvert.
4	<b>Fast punkt: Operasjoner motorflygruppa</b> Bra aktivitet. Noe snag, bl.a en tailstrike på LN-DFM. Må skifte girkasse på LN-DFL. Flarm i LN-DFM er ikke operativ ennå.
5	<b>Fast punkt: Operasjoner seilflygruppa</b> God aktivitet og alle fly er operative. Propellskade på LN-DFK og noe snag. Låner for tiden LN-GXX av Oslo seilflyklubb mens LN-GCJ er på 3.000 timers vedlikehold. Starter akrokurs. Seilflyhengerne bør fortsatt stå der de står nå også når det nye klubbhuset blir ferdig. Vi bør vurdere å bestille skilter for parkeringsanvisning og beredskapsplan.
6	<b>Fast punkt: Hangarer, bygninger, oppstillingsplass, flystripe og fuelanlegg</b> Status klubbhus: Fremdriftsrapporter og prosjekt i rute. Ingar berettet. Øyvind tok opp om vi skal vente med å ta imot nye fly som stasjoneres inntil vi har lagt en strategi for stasjoneringer. Det ble ingen annen konklusjon på dette enn at vi tar stilling til det etter hvert som vi får forespørsel om dette.

# Referat



7	<p><b>Fast punkt: Flytekniske operasjoner</b></p> <p>Øyvind ønsket at vi gjennomfører sikkerhetskurs for alle gruppene, slik mikroflygruppen praktiserer for sine medlemmer. Alle var positiv til dette og det ble besluttet at vi begynner med det i januar 2016. Da holder vi sikkerhetskurs i klubbhuset. Alle som er aktive piloter skal delta på et slikt kurs som vi holder i det nye klubbhuset. Vi setter opp mange kvelder slik at det passer for de aller fleste. Vi praktiserer det med smidighet.</p>
8	<p><b>Fast punkt: Naboforhold, grunneier og kommune</b></p> <p>Vi har nå kjørt Flarmprosjektet som en prøve siden månedsskifte mai/juni. Erfaringene er gode. Noen småjusteringer må gjøres i programvaren. Dette kan være et nyttig verktøy for oss. Det ble besluttet å videreføre dette og sette det i produksjon etter medlemsmøte som vi skal holde 22. september.</p>
9	<p><b>Fast punkt: Miljøskapende forhold, PR, media og HC</b></p> <p>HC-satsning:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Vi bør se på medisinske og operative krav</li> <li>• Det ble diskutert om vi skal ha en egen komité som tar seg av HC-satsningen uten endelig avklaring.</li> <li>• Det blir TV-filming etter at vi har fått det nye flyet</li> </ul> <p>Det kommer et filmteam fra TV2 som skal filme Drammen Håndballklubb Vi bør få TV-oppmerksomhet når Batool Akbar fyller 17 år og skal ta PPL-A 19. september.</p>
10	<p><b>Fast punkt: Andre saker</b></p> <p>Stig fortalte om Klubbhåndbokprosjektet:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Han arbeidet med denne fram til slutten av mai. Etter det har det vært litt stillstand på grunn av for liten tid til dette. Han vil kunne bruke mer tid ut over høsten og ser fram til et ferdig produkt innen nyttår.</li> <li>• Idrettens mal blir brukt som utgangspunkt for klubbhåndboken.</li> <li>• Her blir det tatt med rutiner og instruksjer. Det som eksisterer blir tatt med og det som mangler må utformes.</li> <li>• Det er viktig at fagpersonene i klubben gir rask og fornuftig tilbakemelding når Stig ber om dette.</li> </ul> <p>Det ble også noe diskusjon rundt vår web-løsning. Det er mange år siden den ble etablert og mye har skjedd siden. Den inneholder mye funksjonalitet. Øyvind tok opp muligheten for å flytte noe over på sosiale medier. Der er det veldig bra funksjonalitet. Eneste ulempen er at ikke alle medlemmene har brukerkonto og vil dermed gå glipp av mye informasjon. Det er samme problemstilling som epost for 10 år siden: Ikke alle kunne nåes. Kanskje vi skulle sette opp noen klubbkvelder hvor vi lærte de som ikke har konto hvordan de skal opprette en konto uten å bruke mediet til mer enn informasjon fra DFK. Dette må vi komme tilbake til. Alle var enige om at vår web-løsning må være mer rettet utad og ikke slik den er nå som et internt informasjonssystem.</p>
	<p>Møtet ble hevet kl 2200. Neste møte blir 10. november 2015. Medlemsmøte 22. september</p>